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Abstract (en)
The arrangement has an indexing device (16) including a transversal orienting arm (20) with an end (22) elastically returned to a transversal plane
with respect to an edge wall by a torsion spring (36) movable between free and compressed end positions to move the arm between the positions.
The movement of the arm permits displacement of a rolling ball (26) in transversal raceways (30, 35) of a guiding element (28), in a direction
associated to opening and closing of a pivoting door, respectively, and removal of the ball from the raceways till an introducing position in the
raceways.

Abstract (fr)
L'invention propose un agencement (10) pour le maintien selon au moins une position angulaire déterminée d'une porte (12) pivotante de véhicule
automobile qui est articulée sur un élément (14) de structure de caisse du véhicule par l'intermédiaire d'au moins une charnière axiale, ledit
agencement comportant un bras (24), porté par la porte (12) et porteur d'un galet (26) qui est mobile dans une platine (38) solidaire de l'élément
(14) qui comporte une piste (30) porteuse d'un moyen (32) d'indexation angulaire du galet (26) pour l'ouverture et une piste (36) dépourvue de
moyen d'indexation angulaire pour la fermeture de la porte (12).
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